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Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 69 af 3. november 
2010.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Hækkerup (S).

(Alm. del).

Troels Lund Poulsen

/Carsten Vesterø 
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Side 2

Spørgsmål 69: 

Ministeren bedes opgøre, hvor mange der benytter sig af den tre-årige forskerskatteordning 
med en beskatning på 25 pct. og hvor mange, der benytter sig af den fem-årige med en beskat-
ning på 33 pct. 

Svar: I 2009 var der knap 3.600 personer, som anvendte bruttoskatteordningen for forskere og 
nøglemedarbejdere. Heraf var der ca. 200 personer, som anvendte 33 pct. ordningen.


